
 
Nokialla 18.9.2022 

Hyvät syyskokoukseen osallistujat, 

 

Judo on ollut merkittävässä osassa elämääni, niin urheilijana, ohjaajana, 

valmentajana ja seura- sekä liittotyöntekijänä. Judon aloitin 1987 ja siitä 

lähtien toiminut lajin parissa tatamilla paljain jaloin vain muutamaa 

poikkeusta lukuunottamatta viikottain. 

Erilaiset näkökulmat, hienot ihmiset ja vaihtelevat tilanteet ovat tulleet 

tutuiksi. Tapani on ajatella asioita myös toisten näkökulmasta, kuunnella 

ihmisten ajatuksia ja tavoitella rakentavaa tapaa tehdä yhteistyötä. Suomessa, 

liitto- ja seuratasolla yhteistyö on avainasia onnistumisiin ja joka 

toteutuneiden sellaisten taustalta pääsääntöisesti löytyy. 

Judoliiton toiminnassa olen päässyt olemaan mukana nuorten 

Olympiavalmentajana ja valmennuspäällikön äitiysvapaan sijaisena. 

Organisaatio sekä toimintaympäristö on tuttu. Nokian Judoa olin 

perustamassa 2002 ja siitä lähtien olen ollut seuratyössä tavalla tai toisella 

mukana.  

Valmennusurani voin sanoa aloittaneeni Nokian Judossa jo sen alkutaipaleella, 

jossa nopeasti ohjaajan roolista siirryin syvemmälle valmennuksen 

maailmaan etsien ratkaisuja reittien löytämiseksi kohti tavoitteita. 

Aikaisemmin toimin yrittäjänä tv- ja media-alalla monenlaisissa projekteissa 

tehden yhteistyötä lukuisten erilaisten tahojen kanssa. Visuaalinen ja 

sisällöllinen näkemys ja ammattimaisen materiaalin tuottaminen ovat taitoja, 

joita olen myös harrastusmielessä ylläpitänyt.  

Haluan tuoda judoyhteisön ja Judoliiton käyttöön omaa osaamistani ja 

näkökulmaani,  judovalmennuksen asiantuntemusta sekä kokemusta 

markkinoinnin ja viestinnän osa-alueelta. Useat uudistustoimet on aloitettu 

lajin viemiseksi eteenpäin läpi haasteiden ja mielelläni tuon mukaan oman 

panokseni. 

Olen käytettävissä Judoliiton hallituksen jäseneksi syyskokouksen niin 

parhaaksi katsoessa ja olen valmis toimimaan suomalaisen judon hyväksi. 

 

 

Otto Favén 

Nokian Judo Ry 

 


